

التاريخ: 2021/09/27
المرجع: 2021/CAD/KSE/015

السادة/ شركة بورصة الكويت
دولة الكويت

المحترمين،،،

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،،

الموضوع : الإفصاح عن معلومات جوهرية

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مرفق طية نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

عرفي

نواف حسين معرفي
الرئيس التنفيذي للمجموعة
عضو مجلس الإدارة

الامتياز
ALIMTIAZ
GROUP

عرفي
عرفي

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

2021/09/27	التاريخ
شركة مجموعة الإمتياز الإستثمارية	إسم الشركة المدرجة
وردنا من احدى الشركات التابعة لشركة مجموعة الامتياز الاستثمارية قيامها ببيع أرض بقيمة 3.420 مليون دينار كويتي (ثلاثة مليون وأربعمائة وعشرون ألف دينار كويتي).	المعلومة الجوهرية
ومن المتوقع أن تحقق الشركة التابعة صافي ربح بقيمة 470 ألف (أربعمائة وسبعون ألف دينار كويتي) علما بأن حصة شركة مجموعة الإمتياز الإستثمارية تبلغ 67.76%. وسيتم تسجيل الأرباح خلال الربع الثالث من العام 2021.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

عربي

الإمتياز
ALIMTIAZ
GROUP

نواف حسين معرفي
الرئيس التنفيذي للمجموعة
عضو مجلس الإدارة

عربي

Date: 27/09/2021
Ref: 015/KSE/CAD/2021

**Boursa Kuwait Company
Kuwait**

Subject: Disclosure of Material Information

With reference to the above subject, and the requirements of fourth chapter of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive bylaws of Law No 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities activities and their amendments, find enclosed the Disclosure Form of Material Information.

Sincerely,



**Nawaf H Marafi
Group Chief Executive Officer
Board Member**

الامتياز
ALIMTIAZ
GROUP



Disclosure Form of Material Information

Date	27/09/2021
Name of the listed Company	ALIMTIAZ INVESTMENT GROUP COMPANY
Material Information	We have been informed by one of our subsidiaries that it has sold a land plot with a value of KD 3.420 million (Three million four hundred and twenty thousand Kuwaiti Dinars)
Significant effect of the material information on the financial position of the Company	It is expected that the subsidiary company will record a net profit of KD 470 thousand (Four hundred and seventy thousand Kuwaiti Dinars). Al Imtiaz Investment Group Company's share is 67.76% which will be recorded during the third quarter of 2021.



Nawaf H Marafi
Group Chief Executive Officer
Board Member

الامتياز
ALIMTIAZ
GROUP

